
Hei.

Beklager sen tilbakemelding på overnevnte sak.
Vi har diskutert dette med rådmannen, og ønsker å få tatt med merking av parkeringsplasser ifbm. asfaltering av
kommunale veier.
Vi har planer om oppmerking ved P-plass ved Strand skole samt kommunehus/sykeheim i sommer, og satser på at P-
plass ved Sandviksberget kan gjennomføres samtidig.
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